
Protokół 39/2022 
z posiedzenia Komisji Gospodarki,

które odbyło się 20 października 2022 r. w trybie stacjonarnym

Posiedzenie prowadził przewodniczący Komisji Gospodarki Jan Szynalski. Przewodniczący
Komisji po stwierdzeniu kworum otworzył obrady (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do
protokołu).
(Nieobecni usprawiedliwieni – Arkadiusz Baranowski, Łukasz Laszczyński, Piotr Niemiec)

Przewodniczący poinformował, że wszyscy członkowie Komisji otrzymali porządek obrad.

Porządek obrad:

1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia Komisji.
3. Omówienie informacji nt. „Przygotowania miasta do okresu zimowego, szczególnie

pozyskania  wykonawców  utrzymania  w  należytym  stanie  dróg,  ulic,  chodników,
parkingów”.

4. Omówienie  materiału  nt.  „Stan  prawny  i  techniczny  oraz  ewentualne  prace
adaptacyjne sali widowiskowej po byłym Kinie Ognisko.”.

5. Omówienie informacji nt. „Koszty utrzymania i eksploatacji Centrum Kultury, Nauki
i Edukacji Witelona.”.

6. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
7. Omówienie korespondencji.
8. Sprawy różne.

Komisja przyjęła zaproponowany porządek przez aklamację.

AD. 2 PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA KOMISJI

Radni nie wnieśli uwag do protokołu.

Komisja przyjęła protokół przez aklamację.

AD.  3  OMÓWIENIE  INFORMACJI  NT.  „PRZYGOTOWANIA  MIASTA  DO
OKRESU  ZIMOWEGO,  SZCZEGÓLNIE  POZYSKANIA  WYKONAWCÓW
UTRZYMANIA  W  NALEŻYTYM  STANIE  DRÓG,  ULIC,  CHODNIKÓW,
PARKINGÓW”.

W związku z niezakończoną jeszcze procedurą wyłaniania wykonawcy w zakresie utrzymania
zimowego dróg w sezonie 2022/2023 Pani Jadwiga Zienkiewicz zwróciła się pismem z dnia
19.10.2022  r.  Nr  IK.0012.2.1.2022.XI  o  przesunięcie  terminu  udzielenia  informacji  na
listopadowe posiedzenie Komisji Gospodarki.

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag.
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AD. 4  MATERIAŁ NT. „STAN PRAWNY I TECHNICZNY ORAZ EWENTUALNE
PRACE ADAPTACYJNE SALI WIDOWISKOWEJ PO BYŁYM KINIE OGNISKO.”
–  pismo  Zastępcy  Prezydenta  Krzysztofa  Duszkiewicza  z  dnia  12  października  2022  r.
Nr OKS.0012.2.9.2022,

Pani Jadwiga Zienkiewicz, Zastępca Prezydenta Miasta, przedstawiła pokrótce przedłożony
materiał.

Radny  Ignacy  Bochenek  zasugerował  zaproponowanie  Marszałkowi  Województwa
przeprowadzenie inwestycji w gmachu po Kinie Ognisko.

Pan Krzysztof  Duszkiewicz  -  Zastępca Prezydenta,  odpowiedział  że spotkał  się  niedawno
z wicemarszałkiem i jest pewien pomysł na zagospodarowanie budynku.

Radni nie wnieśli więcej uwag.

Komisja przyjęła Materiał do akceptującej wiadomości.

AD.5 INFORMACJA NT. „KOSZTY UTRZYMANIA I EKSPLOATACJI CENTRUM
KULTURY, NAUKI I EDUKACJI WITELONA.” 
– pismo  Zastępcy  Prezydenta  Krzysztofa  Duszkiewicza  z  dnia  12  października  2022  r.
Nr OKS.0012.2.9.2022.

Pani Jadwiga Zienkiewicz przedstawiła stan techniczny obiektu i opisała na jakim etapie jest
remont Teatru Letniego.

Pan  Marcin  Andrzejewski  opisał  przedstawioną  symulację  budżetu.  Przedstawił  również
założenia Centrum Witelona oraz opisał jego przyszłe działanie i planowane ekspozycje.

Radni nie wnieśli uwag do Informacji.

Komisja przyjęła Informację do akceptującej wiadomości.

AD. 6 ZAOPINIOWANIE MATERIAŁÓW SESYJNYCH

•  Informacja z realizacji  uchwał i wniosków z Sesji Rady Miejskiej Legnicy kadencji
2018 – 2023 (druk XLVIII/1)

(materiał stanowi załącznik do protokołu sesji Rady z dn. 31 października 2022 r.)

Materiał otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.

Komisja przyjęła Informację do akceptującej wiadomości.

• Materiał nt. stanu czystości w mieście (druk XLVIII/2)

(materiał stanowi załącznik do protokołu sesji Rady z dn. 31 października 2022 r.)

Materiał otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.
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Komisja przyjęła Informację do akceptującej wiadomości.

•  Projekt  uchwały w sprawie  nadania  nazwy ulic  na obszarze  miasta Legnicy  (druk
1/XLVIII)

(materiał stanowi załącznik do protokołu sesji Rady z dn. 31 października 2022 r.)

Materiał otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.

Przewodniczący poddał Projekt uchwały pod głosowanie.

Głosami za – 4, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0, Komisja pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały.

•  Projekt  uchwały w sprawie  nadania  nazwy ulic  na obszarze  miasta Legnicy  (druk
2/XLVIII)

(materiał stanowi załącznik do protokołu sesji Rady z dn. 31 października 2022 r.)

Materiał otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.

Przewodniczący poddał Projekt uchwały pod głosowanie.

Głosami za – 4, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0, Komisja pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały.

•  Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego  obszaru  ograniczonego  ul  W.  Sikorskiego,  Sudecką  i  A.  Fieldorfa
w Legnicy (druk 3/XLVIII)

(materiał stanowi załącznik do protokołu sesji Rady z dn. 31 października 2022 r.)

Materiał otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.

Przewodniczący poddał Projekt uchwały pod głosowanie.

Głosami za – 4, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0, Komisja pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały.

• Projekt uchwały  zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe
oraz uprawnień do przejazdów ulgowych środkami publicznego transportu zbiorowego
organizowanego przez Gminę Legnica (druk 4/XLVIII)

(materiał stanowi załącznik do protokołu sesji Rady z dn. 31 października 2022 r.)

Materiał otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.

Przewodniczący poddał Projekt uchwały pod głosowanie.
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Głosami za – 4, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0, Komisja pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały.

•  Projekt  uchwały w sprawie  wyrażenia  zgody na najem lokalu  użytkowego na czas
oznaczony w drodze bezprzetargowej (druk 5/XLVI),

(materiał stanowi załącznik do protokołu sesji Rady z dn. 31 października 2022 r.)

Materiał otrzymali wszyscy radni. Uwag nie zgłoszono.

Przewodniczący poddał Projekt uchwały pod głosowanie.

Głosami za – 2, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 2, Komisja pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały.

AD. 8 OMÓWIENIE KORESPONDENCJI

Komisja zapoznała się z odpowiedzią Pani Jadwigi Zienkiewicz z dnia 6 września 2022 r.
Nr GOS.262.5.12.2022.IV na wnioski i zalecenia wydane na posiedzeniu Komisji Gospodarki
w dniu 14 lipca 2022 r. dotyczące zmiany godzin otwarcia punktów PSZOK.

Komisja negatywnie zaopiniowała odpowiedź na wniosek.

AD. 9 SPRAWY RÓŻNE

Radna  Joanna  Śliwińska-Łokaj  złożyła  wniosek  do  Prezydium  Rady  o  przeanalizowanie
frekwencji  radnych  na  Komisjach  oraz  podjęcie  odpowiednich  kroków  i  wyciągnięcie
konsekwencji.

Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  wniosek  radnej.  Głosami  za  4,  przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0,  Komisja przyjęła wniosek o przeanalizowanie frekwencji radnych na
Komisjach.

Porządek obrad został wyczerpany.

Przewodniczący  Komisji  podziękował  radnym  oraz  zaproszonym  gościom  za  udział
w posiedzeniu i zakończył obrady Komisji.

Protokół sporządziła:
Marta Kowalczyk

Przewodniczący                    
Komisji Gospodarki                     

Jan Szynalski                         
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